
Verslag	Algemene	Ledenvergadering	ZV	De	Vennen	17-06-2016	

Aanwezigen:	

Leden:	 Paul	van	Oers,	Henriette	Mulder,	Laura	Evers,	Judy	Goossens,	Marion	de	Kort,	Johan	Spronk,	
Geert	Huijben,	Demi	Waijers,	Maud	van	Loon,	Lars	Dirven,	Peter	de	Vet,	Fleur	Wolf,	Ginny	van	
Ginneken,	Claudia	van	Parijs,	Matthijs	Peters,	Jeroen	Ballemans,	Miranda	Beerens,	Carina	
Spronk,	Antoinette	IJpelaar,	Anja	de	Smit,	Minet	Peeters,	Remco	Jonkers,	Rowin	in	‘t	Groen	

Bestuur:	 Bert	Evers	(BE,	vz),	Adri	Kouwenberg	(AK,	penningm.),	Roel	Hinz	(RH,	WPC),	Raoul	van	
Ginneken	(RvG,	WPC)		

Afgemeld:		 Harm	Dankers	(PR),	Manon	van	Leijsen	(AC),	Ilse	Laurijssen	(ZC)	Joost	Mulder	(ZC),	Franz	Wolf,	
Jeroen	van	Loon,	Brenda	van	Riel,	Corne	Horsten,	Marcel	en	Monique	Oostrum,	Erna	
Bouwman,		
	
	

1. Opening	en	welkom		
De	voorzitter	opent	om	20.30u	de	vergadering	en	heet	alle	aanwezigen	een	hartelijk	welkom	toe.		
	
Mededelingen:		
Er	zal	in	samenwerking	met	de	Vriendenloterij	een	belavond	georganiseerd	gaan	worden	om	er	voor	
te	zorgen	dat	we	d.m.v.	de	verkoop	van	loten	extra	inkomsten	verkrijgen.	Maandag	27	juni	zal	deze	
belavond	plaats	gaan	vinden.		
Er	is	met	het	zwembad	een	afspraak	gemaakt	dat	we	per	1	september	2016	twee	uren	badwater	in	
gaan	leveren.	Het	gaat	hierbij	om	de	uren	op	dinsdag	18.30-19.30	uur	en	donderdag	21.00-22.00	uur.		
	
	

2. Notulen	Algemene	Ledenvergadering	van	22	april	2016	
Geen	opmerkingen.	
	

3. Verslag	kascontrolecommissie	
De	kascontrole	heeft	plaats	gevonden	op	25	mei	jl.	door	Corné	Horsten	Johan	Spronk.	Tijdens	het	
onderzoek	is	naar	boven	gekomen	dat	er	in	de	ledenadministratie	gegevens	en	commmunicatiedata	
van	de	leden	ontbreken	of	niet	up-to-date	zijn.	Hierdoor	hebben	een	aantal	inningen	niet	plaats	
kunnen	vinden	en	is	een	hoog	openstaand	saldo	debiteuren	mede	verklaard.	Om	deze	reden	zou	de		
kascontrolecommisie	willen	adviseren	om	de	data	van	Sportlink	periodiek	door	derden	te	laten	
controleren	en	actualiseren.	Naar	aanleiding	van	de	controle	worden	de	volgende	adviezen	gegeven:	
Opgelegde	contributies	en	boetes	worden	per	periode	op	dezelfde	tijdstippen,	bij	voorkeur	door	
middel	van	automatische	incasso	afgeschreven	bij	de	leden.	Financiële	mutaties	dienen	door	de	
penningmeester	frequenter	en	op	regelmatige	tijden	verwerkt	te	worden.	Openstaande	
debiteurenlijst	dient	een	agendapunt	te	worden	bij	elke	bestuursvergadering,	en	in	deze	vergadering	
dienen	de	financiële	besluiten	gemaakt	door	het	dagelijks	bestuur,	vastgelegd	te	worden.	
Ledenadministratie	door	ZC	en	WPC	te	laten	controleren	en	debiteuren	aansporen	tot	betaling.	Bij	
achterstanden	van	betaling	contributiegelden	dienen	sancties	te	worden	opgelegd	totdat	tot	betaling	
is	overgegaan.	
Kascontrolecommisie		verklaart	alle	stukken	en	beschrijven	die	betrekking	hebben	tot	boekjaar		2015	
gecontroleerd	en	in	orde	bevonden	te	hebben,	decharge	voor	2015	wordt	verleend.	
Als	aanvulling	op	dit	kascontroleverslag	geeft	Bert	de	noodzaak	aan	van	het	her-instellen	van	het	
invullen	van	de	presentielijsten	bij	alle	trainingen.	
Vraag	van	Miranda:	Komt	er	een	update	van	openstaande	betaling	zodat	zij	weet	welke	leden	te	
weigeren?	



	
Reactie	Henriette:	Is	het	de	taak	van	de	trainer	om	kinderen	te	gaan	weigeren	aan	het	bad?	
Reactie	Raoul:	Dit	is	een	taak	van	de	ZC	en	WPC	
Namens	de	penningmeester:	In	de	vorige	ALV	van	april	stond	er	nog	een	groot	bedrag	aan	debiteuren	
open.		Bij	alle	debiteuren		die		een	incassomachtiging	hebben	afgegeven,	is	er	opnieuw	geïncasseerd	
en	leden	zonder	machtiging	hebben	opnieuw	een	factuur	gekregen.	Dit	heeft	ertoe	geleid	dat	
ongeveer	75%	van	alle	achterstallige	betalingen	is	voldaan.	De	aanbevelingen	van	de	
kascontrolecommisie	zullen	uiteraard	meegenomen	worden.	
	

4. Toelichting	op	begroting	2016.		
Begroting	is	uitgedeeld	aan	de	deelnemers	van	de	BALV.	In	de	begroting	zijn	verschillende	scenario’s	
opgenomen	met	betrekking	tot	de	contributieverhoging.	
Een	korte	toelichting	over	de	cijfers	in	de	begroting	wordt	gegeven	door	Bert.	
In	verband	met	de	financiële	positie	van	de	vereniging	doet	Bert	het	voorstel	om	het	kledingfonds	
voor	de	periode	van	1	jaar	door	te	schuiven,	de	gereserveerde	dotatie	van	het	kledingfonds	wordt	
toegevoegd	aan	het	resultaat	om	een	eventueel	verlies	hiermee	op	te	vangen.		Met	26	stemmen	
tegen	en	114	stemmen	voor	wordt	dit	voorstel	voor	2016	aangenomen.	

5. Voorstel	voor	contributieverhoging	van	10%	per	1-7-2016,	waarbij	tevens	zal	worden	voorgesteld	
om	de	verhoging	al	op	1-1-2016	met	terugwerkende	kracht	door	te	voeren.	
Bert	geeft	in	het	kort	uitleg	over	de	telling	der	stemmen	statutair	geregeld.	
Vervolgens	wordt	overgegaan	tot	het	stemmen:	
Met	een	ruime	meerderheid	wordt	vóór	contributieverhoging	gestemd.			
Met	44	stemmen	wordt	tegen	contributieverhoging	per	1-1-2016	gestemd	en	met	96	stemmen	wordt		
vóór	contributieverhoging	per	1-1-2016	gestemd.	

	
	
	
	


